

DATE : February 13, 2024

Ref : SNM/OC/47/24

الكويت في : 13 فبراير 2024

المرجع : SNM/OC/47/24

To : Boursa Kuwait Company

To : Capital Markets Authority

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين .

السادة / هيئة أسواق المال المحترمين .

After Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

**Subject : Results of the Board of Directors Meeting for Sanam Real Estate Company (K.P.S.C)**

**الموضوع : نتائج إجتماع مجلس إدارة شركة سنام العقارية (ش.م.ك.ع)**

Reference to the above-mentioned subject, and in compliance with the requirements of the article of disclosures of essential information from book Ten (Disclosure and Transparency) of the bylaws of the Capital Markets Authority Law and Regulating Securities Activities and its amendments, and accordingly, attached is the disclosure form of material information as per Appendix No. (11) .

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، والتزاما بمتطلبات الإفصاح عن المعلومات الجوهرية من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته .

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية وفقاً للملحق رقم (11) .

Best Regards ,,,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،،

د. سليمان طارق العبدالجادر

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

Dr. Sulaiman T. Al- Abduljader

Vice Chairman & CEO



Disclosure of Material Information Form		نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Date:	February 13, 2024	التاريخ:
Listed Company Name:	Sanam Real Estate Company K.P.S.C	اسم الشركة المدرجة:
Material Information:	The Board of Directors of Sanam Real Estate Company held its meeting today, Tuesday 13/02/2024 , and the following has been approved: - Approval of amending the company's articles of association and the memorandum of association to increase the authorized, issued and paid-up capital from 10,000,000 KD to 10,500,000 KD in accordance to the Board of Directors' recommendation to distribute 5% bonus shares to shareholders, after obtaining the approval of the General Assembly and the relevant authorities.	شركة سنام العقارية ش.م.ك.ع المعلومات الجوهرية:
Significant Effect of the Essential information on the financial position of the Company:	Increasing the company's capital from 10,000,000 KD to 10,500,000 KD after the approval of the General Assembly and the relevant authorities.	عقد مجلس إدارة شركة سنام العقارية اجتماعه اليوم الثلاثاء الموافق 2024/02/13 ، وتمت الموافقة على ما يلي : - الموافقة على تعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة لزيادة رأس المال المصرح به والمصدر والمدفوع من 10,000,000 د.ك إلى 10,500,000 د.ك وفق توصية مجلس الإدارة بتوزيع أسهم منحة 5 % للمساهمين ، وذلك بعد أخذ موافقة الجمعية العامة والجهات المختصة .
		أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة:
		زيادة رأس مال الشركة من 10,000,000 د.ك إلى 10,500,000 د.ك بعد موافقة الجمعية العامة والجهات المختصة .

7/11

8